
                                                                                                                   Praha, 5.3.2012 

Kontrolní výbor pro kontrolu skládky v k. ú. Ďáblice  

Zpráva k činnosti výboru za období 9.-12.2011 -1.-3.2012 k předložení 
zastupitelstvu 21.3.2012 

 Kontrolní výbor na základě zjištění a skutečností uvedených v předchozí zprávě utlumil činnost 
vztahující se k přímé kontrole provozu skládky, neboť ze zákona přísluší tato činnost za obec 
Referátu životního prostředí, resp. zákonem vyjmenovaným institucím  

 Výbor připravil podklady a připomínky  pro jednání týkající se povolovacího procesu realizace 
překládací stanice pro skládku Uhy, umístěné v areálu skládky ASA Ďáblice. Předseda výboru se 
24.10.2011  společně se starostou a zástupkyní Referátu životního prostředí zúčastnil jednání na 
OOP MHMP, kde byly projednávány zejména připomínky týkající se schvalování provozního řádu 
překládací stanice. Podařilo se i přes jistý odpor zástupců spol. ASA prosadit požadavek, aby 
veškerá dopravní obslužnost překladiště probíhala výhradně při severní patě skládky, čímž je 
minimalizován negativní vliv provozu překladiště na MČ Ďáblice.   

  Předseda výboru konzultoval s odbornými poradci souvislosti a technické podmínky pro případný 
monitoring ovzduší v souvislosti se zprovozněním překládací stanice 

 Předseda výboru spolupracoval s odborníky v rámci procesu schvalování celoměstsky významných 
změn (CVZ-Z2156) při posuzování stavu životního prostředí v okolí skládky, zejména co se týče 
stavu podzemních vod, ovzduší a půdy. 

 Předseda výboru se 1.3.2012 osobně zúčastnil na jednání Výboru pro územní rozvoj MHMP, kde 
byla projednávána i výše zmíněná CVZ2156. Na tomto jednání bylo projednávání změny 2156 
přerušeno. Předpokládá se, že postupně budou vedena věcná jednání, na nichž budou blíže 
vysvětlovány a věcnými argumenty zdůvodňovány důvody zásadního  nesouhlasu MČ Ďáblice 
s rozšířením skládky ASA Ďáblice o další etapu. 

    

                                                                      Zpracoval: Ing. Tomáš Dvořák, předseda výboru 

 


